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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2018/19:35 Utbyggnad av Bohusbanan Göteborg–Uddevalla

E6 är en av Sveriges tyngst trafikerade vägar. Svinesundsbron är den bro där 
flest fordon passerar varje dygn. Många av dessa fordon är lastbilar som 
transporterar gods mellan Norge och kontinenten. Om vi hade skapat ett 
triangelspår på Hisingen i Göteborg, samt byggt ut Bohusbanan över Svinesund 
in i Norge, hade vi kunnat flytta stora mängder gods från lastbil till järnväg. 
Göteborgs hamn använder i dag enbart ca 30 procent av sin kapacitet vilket gör 
att det finns ett stort utrymme för ytterligare godstransporter, förutsatt att 
infrastrukturen i övrigt uppmuntrar till detta. 

Utöver att en utbyggd järnväg kan flytta gods ifrån lastbil till järnväg så skulle 
ett dubbelspår Göteborg–Uddevalla–Oslo underlätta persontrafiken vilket på 
sikt gör att Göteborg och Oslo blir en del av varandras ekonomiska zon. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Kommer statsrådet att verka för en ny förbindelse mellan Göteborg och Oslo 
via Uddevalla och norra Bohuslän?

………………………………………

Magnus Jacobsson (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-01-25
Besvaras senast
2019-02-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


